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SE-BRM.0012.3.1.2025 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 23 stycznia 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 23 stycznia 2025 roku     

w  sali   posiedzeń   ratusza   bnińskiego.   Obrady   rozpoczęto   o   godzinie   09:00, 

a   zakończono   o  godzinie  10:07.   W   posiedzeniu   wzięło   udział   18   radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 

W spotkaniu uczestniczyli także: Przemysław Pacholski Burmistrz MiG Kórnik, 

Sebastian Wlazły Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik, Katarzyna Szamałek 
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Skarbnik Miasta i Gminy Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca Kierownika Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik, Anna Borowiak Kierownik Wydziału 

Eksploatacj i Infrastruktury Technicznej UMiG Kórnik.  

  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane,          

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana              

w związku z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem 

do protokołu. Przewodniczący przypomniał procedurę głosowania i poprosił               

o zachowanie reguł dyskusji, kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 16 radnych (radna 

Anna Maria Andrzejewska i radny Piotr Szczepaniak spóźnili się na posiedzenie 

Komisji). Komisja Budżetu i Finansów miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje. Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy zebrani 

mają uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag              

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, 

Piotr Szczepaniak 

  

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 
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1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.  

3. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2025 rok.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) nieodpłatnego przejęcia nieruchomości położonej w obrębie Borówiec gmina 

Kórnik, 

b) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i oddania               

w użyczenie nieruchomości zabudowanej położonej w Kórniku, obręb Bnin, 

c) Aneksu nr 10 do porozumienia międzygminnego z Gminą Środa Wielkopolska na 

realizację zadania publicznego w zakresie organizacji publicznego transportu 

zbiorowego wraz z dowozem uczniów do szkół. 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 02.12.2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jarosław Janowski, Magdalena Pawlaczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/5c818371-36d2-4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/5c818371-36d2-4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/5c818371-36d2-4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/5c818371-36d2-4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/5c818371-36d2-4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/5c818371-36d2-4
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Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, 

Piotr Szczepaniak 

Radny Jarosław Janowski i radna Magdalena Pawlaczyk nie głosowali za pomocą 

systemu eSesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z posiedzenia w dniu 12.12.2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Brylewski, Magdalena Pawlaczyk 

NIEOBECNI (5) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, 

Piotr Szczepaniak 

  

 

3. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski przedstawił Plan Pracy Komisji na 2025 

rok – dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Radny  Maciej Brylewski zwrócił uwagę na jeden z punktów przedstawionego Planu 

Pracy Komisji na rok 2025 dotyczącego monitorowania realizacji inwestycji. Zapytał, 

czy zadanie to nie powinno należeć do Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki 

Przestrzennej. Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski wyjaśnił, że zadanie 

monitorowania realizacji inwestycji należą zarówno do Komisji Rewizyjnej i do 

Komisji Budżetu i Finansów.  

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Pracy Komisji na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (5) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, 

Piotr Szczepaniak 

  

Do spotkania dołączyła radna Anna Maria Andrzejewska i radny Piotr Szczepaniak. 

Od tej chwili w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 18  radnych. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

  

4a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 

nieruchomości położonej w obrębie Borówiec gmina Kórnik. 

Projekt uchwały umówił burmistrz Przemysław Pacholski.  

Radny Maciej Brylewski zapytał, jakie działki mają zostać przejęte przez gminę 

Kórnik  w miejscowości Borówiec. Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił, że 

chodzi o grunt pod drogę ulicy Buczynowej w Borówcu, który gmina Kórnik chce 

pozyskać od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddziału Terenowego             

w Poznaniu. Nie zgłoszono więcej pytań i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego przejęcia nieruchomości położonej w obrębie Borówiec gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (3) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Robert Maliński 

Radna Anna Maria Andrzejewska i radny Piotr Szczepaniak nie głosowali za pomocą 

systemy eSesja. 

  

4b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego i oddania w użyczenie nieruchomości zabudowanej 

położonej w Kórniku, obręb Bnin. 

Radnych z projektem uchwały zapoznał burmistrz Przemysław Pacholski. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski zapytał, czy budynek, o którym mowa        

w projekcie uchwały wymaga remontu zgodnie z okresowymi przeglądami 

technicznymi budynków. Odpowiedzi udzielił burmistrz informując, że intencją gminy 

Kórnik jest rozbudowa i przebudowa budynku oraz wykorzystanie go pod działalność 

dla mieszkańców na takich samych zasadach, jak budynek Domu Integracji 

Międzypokoleniowej w Kórniku oraz zagospodarowanie go przez koła gospodyń 

wiejskich. Burmistrz w swojej wypowiedzi nawiązał do nieruchomości leżącej za 

budynkami przy ul. Rynek 16, która należy do parafii  św. Wojciecha w Bninie. 

Zaznaczył, że gmina Kórnik bierze pod uwagę remont tego budynku, ale ze względu 

na nieuregulowaną własność nie chce ponosić kosztów naprawy i remontu 

nieruchomości, która nie należy do gminy Kórnik. Więcej uwag nie zgłoszono             

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i oddania w użyczenie 

nieruchomości zabudowanej położonej w Kórniku, obręb Bnin. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (3) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Robert Maliński 

  

4c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Aneksu nr 10 do porozumienia 

międzygminnego z Gminą Środa Wielkopolska na realizację zadania publicznego          

w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego wraz z dowozem uczniów 

do szkół. 

Projekt uchwały omówił burmistrz Przemysław Pacholski.  

Anna Borowiak Kierownik Wydziału Eksploatacji i Infrastruktury Technicznej UMiG 

Kórnik poinformowała, że transport pasażerski na terenie gminy Kórnik intensywnie 

rozwija się. Realizowane są wyjazdy do gmin ościennych oraz przewóz dzieci na 

basen w Kórniku. Wyjaśniła, że Aneks nr 10 jest aktualizacją tras, które teraz 

funkcjonują i zmianą przepisów prawnych. Burmistrz Przemysław Pacholski zwrócił 

uwagę na rozliczenie księgowe spółki KOMBUS Kórnik z gminą Środa Wlkp. za 

wykonane usługi przewozowe. Zaznaczył, że gmina Kórnik przyjęła 6% 

maksymalnego zysku, jaki zgodnie z obowiązującymi przepisami gmina może 

przeznaczyć na spółkę  będącą własnością gminy. 

Radny Jarosław Janowski zwrócił uwagę na ilość postów zamieszczanych na jednym 

z komunikatorów mediów społecznościowych dotyczących zwiększenia połączeń 

autobusowych na trasie Kórnik – Środa Wlkp. 

Anna Borowiak poinformowała, że gmina Kórnik wielokrotnie podejmowała rozmowy 

z gminą Środa Wlkp. w tym temacie. Objaśniła zakres rozliczania się pomiędzy sobą 

obu gmin. Poinformowała, że gmina Środa Wlkp. ze względu na brak funduszy nie 

jest w stanie zwiększyć liczby kursów autobusowych. Przewodniczący Komisji Adam 

Lewandowski zaproponował wznowienia rozmów z gminą Środa Wlkp. w sprawie 

zwiększenia liczby połączeń autobusów. Burmistrz Przemysław Pacholski oznajmił, 

że  gmina  Kórnik  już  w  lutym  tego roku  przystąpi do rozmów z gminą Środz Wlkp. 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na zbyt niską częstotliwość połączeń na linii 

Kórnik dworzec PKP Szczodrzykowo. Anna Borowiak wyjaśniła, że jeżeli radni 
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zdecydują się na zmiany w budżecie poprzez podniesienie planowanych wydatków 

na obsługę tej linii autobusowej, liczba połączeń zostanie zwiększona. 

Przewodniczący Komisji kontynuując dyskusję, zwrócił uwagę na poranne kursy do 

Poznania i przeładowane w tych godzinach autobusy. Burmistrz poinformował, że 

została przeprowadzona analiza na podstawie, której połączenia te zostaną 

zwiększone. Anna Borowiak dodała, że gmina Kórnik przekaże do ZTM pismo w tej 

sprawie. 

Radny Maciej Brylewski zapytał o porozumienie gminy Środy Wlkp. z gminą 

Zaniemyśl. Odpowiedzi udzieliła Anna Borowiak informując, że te gminy mają 

podpisane porozumienie pomiędzy sobą. Gmina Kórnik ma oddzielnie podpisane 

porozumienie z tymi dwoma gminami. 

Radny zapytał, czy jest możliwa synchronizacji autobusów z Kórnika do 

Szczodrzykowa z kursami pociągów. Anna Borowiak wyjaśniła, że ze względu na 

wyznaczoną trasę jeden autobus nie był w stanie zwiększyć częstotliwości obsługi 

przystanku w Szczodrzykowie. W momencie dołożenia środków finansowych liczba 

kursów zostanie zwiększona. Radny Maciej Brylewski zapytał o środki finansowe 

przeznaczone na zakup nowych autobusów. Anna Borowiak oznajmiła, że środki 

finansowe wypracowane przez spółkę KOMBUS nie są wystarczalne, dlatego gmina 

Kórnik korzysta z możliwości dofinansowań z różnych programów. Zaznaczyła, że 

dzięki takim zabiegom istnieje możliwość dopłat np. do wozokilomerta. 

Nie zgłoszono więcej uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Aneksu nr 10 do porozumienia międzygminnego z Gminą Środa Wielkopolska na 

realizację zadania publicznego w zakresie organizacji publicznego transportu 

zbiorowego wraz z dowozem uczniów do szkół. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (1) 
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Magdalena Pawlaczyk 

NIEOBECNI (3) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Robert Maliński 

  

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Radny Jarosław Janowski zaproponował wznowienie rozmów na temat Budżetu 

Obywatelskiego na następnym posiedzeniu. Z propozycją radnego zgodził się 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski, który  w porozumieniu z burmistrzem 

zaproponował dyskusję z osobami odpowiedzialnymi za to zadanie, na następnym 

spotkaniu Komisji. 

Radny Jerzy Rozmiarek przedstawił pomysł zwiększenie wynagrodzenia dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej.  Burmistrz Przemysław Pacholski zgodził się                 

z propozycją radnego. Poinformował, że na następne zostanie przygotowany projekt 

uchwały o zwiększenie stawki dla OSP działających na terenie gminy Kórnik. 

Radny Jarosław Janowski przypomniał, że na końcu poprzedniej kadencji radni 

podjęli decyzję o podniesieniu stawki dla OSP. Zgodził się ze stanowiskiem radnego 

Jerzego Rozmiarka. Głos w sprawie zabrał burmistrz Przemysław Pacholski 

informując, że wskazana kwota 30 zł jest odpowiednia i uzasadniona. 

Radny Sebastian Stein zaproponował razem z radną Martą Kowalczyk i radną 

Heleną Świdurską kwotę w wysokości 35 zł. Burmistrz Przemysław Pacholski 

opierając się na  informacjach  z  gmin  ościennych  zaproponował  pozostanie  na  

poziomie 30 zł.  

Radna Anna Maria Andrzejewska podjęła rozmowę z temacie gadżetów i nagród. 

Zauważyła, że w wielu przypadkach wystarczyłoby zwykłe podziękowanie. 

Zaproponowała ukrócenie takich praktyk oraz rozsądniejsze gospodarowanie 

środkami finansowymi w promocję gminy. Burmistrz Przemysław Pacholski nie 

zgodził sie ze stanowiskiem swojej przedmówczyni informując, że nawet najmniejsza 

rzecz ofiarowana w podziękowaniu drugiej osobie sprawie radość ofiarującemu          

i nie powinniśmy z tego rezygnować. Gmina Kórnik nie może ingerować w dotacje 

dla stowarzyszeń i je rozliczać w tym temacie.  

Radny Jarosław Janowski zgodził się ze stanowiskiem Radnej Anny Marii 

Adrzejewskiej. Burmistrz Przemysław Pacholski zwrócił uwagę, że jest to ocena 
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subiektywna i każdy ma prawo mieć swoje własne odczucie w tym temacie. 

Zauważył, że promocja jest ważna. 

Radny Sebastian Stein zgodził się z wypowiedzią burmistrza. 

Radna Anna Maria Andrzejewska podziękowała za wypowiedzi zebranych radnych    

i burmistrza. 

Radny Krzysztof Bajoński zauważył, że promowanie gminy jest ważne. 

Radna Helena Świdurska zgodziła się w wypowiedzią radnego. Zaznaczyła, że 

otrzymane gadżety można ofiarować innej osobie.  

Radny Maciej Brylewski wyjaśnił, że rozumie stanowisko radnej Anny Marii 

Andrzejewskiej, ale stowarzyszenie wydaje na promocję środki finansowe z własnych 

pieniędzy. Zaproponował, żeby stowarzyszenia we wniosku o dofinansowanie 

określały cel, na jaki starają się pozyskać środki finansowe. Zauważył, że promocja 

gminy jest potrzebna. Do dyskusji dołączył burmistrz informując, że jest otwarty na 

sugestie radnych. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski przedstawił wniosek jednego                

z mieszkańców w sprawie umieszczenia na terenie miasta Kórnik figur kurek 

kórnickich. Zaproponował dyskusję w tym temacie. Burmistrz Przemysław Pacholski 

oznajmił, że jest to bardzo fajny pomysł promocji naszego miasta. Złożył propozycję 

wykonać zadania w całości oraz zaproszenia do tego zadania mieszkańców w celu 

poznania ich pomysłów. Radni poparli inicjatywę burmistrza. 

Radny Jerzy Walczyk zaproponował ustalić harmonogram prac poszczególnych 

komisji. Złożył propozycję przeniesienia terminu czwartkowych komisji w czerwcu na 

18 czerwca 2025 roku, a grudniową sesję na 19 grudnia 2025 roku.. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Komisji Adam 

Lewandowski zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

                                                                                     Przewodniczący Komisji 

                                                                                      /-/ Adam Lewandowski 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


